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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 10.07.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.146/5.07.2023 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 12  consilieri din cei 13 in functie, lipsind doamna Vrinceanu 
Cosmina-Ionela . Presedinte de sedinta este ales domnul Bordeianu Bogdan,  pe o perioada de 
trei luni :  mai, iunie, iulie 2023 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
27.06.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 12 voturi. 
      
          I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de 
specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .  
 
1. Proiect de hotarare privind modificarea Statului de functii al aparatului de specialitate al 
primarului comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general Popescu Monica-Florinela; 

              - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a 
drepturilor cetatenilor;   

2.Proiect de hotarare privind aprobarea tarifului de facturare al SC ECOSUD SA pentru 
preluarea deseurilor reciclabile in vederea sortarii si tariful de facturare pentru preluarea 
deseurilor biodegradabile in vederea compostarii, pentru o perioada de 6 luni. Initiator : 
primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general; 

              -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 

3.Proiect de hotarare privind asumarea/neasumarea responsabilitatii responsabilitatii 
organizarii si derularii procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru 
pentru achizitia produselor aferente programului si a contractelor/acordurilor-cadru de 
prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative,aferente Programului 
pentru scoli al Romaniei, pentru perioada 2023-2026 . Initiator : primar 
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Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general Popescu Monica-Florinela; 

              - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a 
drepturilor cetatenilor;   

4. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici reactualizati si a 
devizului general reactualizat la Faza Proiect Tehnic, pentru obiectivul de investitii : 
“Modernizare drumuri de interes local in comuna Casin, judetul Bacau”, precum si a sumei 
reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate consilier achizitii publice-Magureanu Mihaela; 

              -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 
5. Raportul semestrial al compartimentului asistenta sociala. 
 
     Domnul presedinte de sedinta - invita consilierii la dezbateri, sa ia cuvantul.  
     Domnul Rosu Constantin solicita sa plece, are niste urgente de rezolvat la servici. E de acord cu 
toate punctele. 
     Domnul Soroiu Daniel - la punctul 1, vede ca din inspector superior se transforma in inspector 
asistent, probabil se urmareste aducerea unui tanar cu mai putina vechime, dar sa nu fie cu dedicatie 
pentru campania electorala. 
     La punctul 2 - de acord, nu au incotro 
     La punctul 3- de acord  
     La punctul 4 - drumuri- De regula, latimea unui drum este de 6 m. La Casin latimea drumurilor 
este de 5 m. Crede ca evaluarea este corecta si va fi adjudecat.Vede ca lucrarea la Curita, cu gazele, a 
fost oprita din  lipsa de bani . La anul veti avea cei 40 miliarde sa puneti diferenta. Intreb, iar 
deschideti o lucrare si apoi o opriti din lipsa de bani? 
     La punctul 1, spuneti ca la 1.07.2023 a iesit la pensie doamna Mocanu Pavelina prin incetarea 
raporturilor de serviciu de drept. Fals! Ea a iesit la pensie acum 3 ani, in 2020 si apoi ea a fost 
reincadrata in functia publica si nu avea dreptul si la pensie si la salar ca functionar public.Trebuia sa 
Deci, a iesit la pensie acum 3 ani! Pentru a se cumula pensia cu salariul , de regula inceteaza 
contractul de munca si apoi se reangajeaza dar nu poate avea si calitatea de pensionar si functionar 
public in acelasi timp! 
     S-ar parea ca mai este o persoana care a iesit la pensie si ia si salar si aveti domnule primar, toate 
parghiile sa verificati! Salariatul are obligatia sa instiinteze angajatorul ca a iesit la pensie ca legal, sa 
ii inceteze activitatea. 
     Mare atentie la achizitia de lucrari! Nu va jucati cu banul public ca se va descoperi in cele din 
urma ! 
     Domnul Primar - la punctul 12 ne-ati facut observatii si acum doamna Mocanu a iesit la pensie - 
misiune indeplinita! Atributiile de primar difera cu cele ale consilierului local si, ca primar atributiile  
ii permit sa prelungeasca activitatea unui functionar. 
     La gaze, nu stie de unde are informatiile dar lucrarea nu este oprita. Cei de la ISC sunt acum acolo 
si verifica lucrarile. Nu a achitat nimic constructorului pana acum desi I-a spus sa emita factura.Cu 
asfaltarea, nu vrea sa fie nebugetata, de asta a pus bugetul pe anul viitor, poate mai primeste niste 
bani.  
     E bine sa ne mai atrageti atentia, dar crede ca nu a ramas dator la nimeni. 
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     Doamna Nichifor - intreaba de ce nu se mai lucreaza la Caminul Cultural Casin? Credeti ca se 
termina pana in august, asa era scris termenul de finalizare ? 
     Domnul Primar - se lucreaza, n-ati observat muncitorii. Probabil ca pana la 10 august vor ridica 
corpul 2. Oamenii sunt aici, la lucru. 
     Toate punctele de pe ordinea de zi se adopta cu 12 voturi “pentru”din cei 13 consilieri in functie si 
prezenti 12. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
           Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,    
            Bordeianu Bogdan                                                               Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                


	ROMANIA
	JUDETUL BACAU
	COMUNA CASIN
	CONSILIUL LOCAL
	PROCES  VERBAL

	Incheiat astazi 10.07.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.146/5.07.2023 data de Primarul comunei Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut i...
	Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.
	Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei.
	La sedinta au participat 12  consilieri din cei 13 in functie, lipsind doamna Vrinceanu Cosmina-Ionela . Presedinte de sedinta este ales domnul Bordeianu Bogdan,  pe o perioada de trei luni :  mai, iunie, iulie 2023 .
	Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 27.06.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 12 voturi.
	I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .
	1. Proiect de hotarare privind modificarea Statului de functii al aparatului de specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general Popescu Monica-Florinela;
	- raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	2.Proiect de hotarare privind aprobarea tarifului de facturare al SC ECOSUD SA pentru preluarea deseurilor reciclabile in vederea sortarii si tariful de facturare pentru preluarea deseurilor biodegradabile in vederea compostarii, pentru o perioada de ...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	3.Proiect de hotarare privind asumarea/neasumarea responsabilitatii responsabilitatii organizarii si derularii procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achizitia produselor aferente programului si a contractelor/acordurilor-ca...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general Popescu Monica-Florinela;
	- raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	4. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici reactualizati si a devizului general reactualizat la Faza Proiect Tehnic, pentru obiectivul de investitii : “Modernizare drumuri de interes local in comuna Casin, judetul Bacau”,...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate consilier achizitii publice-Magureanu Mihaela;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	5. Raportul semestrial al compartimentului asistenta sociala.
	Domnul presedinte de sedinta - invita consilierii la dezbateri, sa ia cuvantul.
	Domnul Rosu Constantin solicita sa plece, are niste urgente de rezolvat la servici. E de acord cu toate punctele.
	Domnul Soroiu Daniel - la punctul 1, vede ca din inspector superior se transforma in inspector asistent, probabil se urmareste aducerea unui tanar cu mai putina vechime, dar sa nu fie cu dedicatie pentru campania electorala.
	La punctul 2 - de acord, nu au incotro
	La punctul 3- de acord
	La punctul 4 - drumuri- De regula, latimea unui drum este de 6 m. La Casin latimea drumurilor este de 5 m. Crede ca evaluarea este corecta si va fi adjudecat.Vede ca lucrarea la Curita, cu gazele, a fost oprita din  lipsa de bani . La anul veti a...
	La punctul 1, spuneti ca la 1.07.2023 a iesit la pensie doamna Mocanu Pavelina prin incetarea raporturilor de serviciu de drept. Fals! Ea a iesit la pensie acum 3 ani, in 2020 si apoi ea a fost reincadrata in functia publica si nu avea dreptul si...
	S-ar parea ca mai este o persoana care a iesit la pensie si ia si salar si aveti domnule primar, toate parghiile sa verificati! Salariatul are obligatia sa instiinteze angajatorul ca a iesit la pensie ca legal, sa ii inceteze activitatea.
	Mare atentie la achizitia de lucrari! Nu va jucati cu banul public ca se va descoperi in cele din urma !
	Domnul Primar - la punctul 12 ne-ati facut observatii si acum doamna Mocanu a iesit la pensie - misiune indeplinita! Atributiile de primar difera cu cele ale consilierului local si, ca primar atributiile  ii permit sa prelungeasca activitatea unu...
	La gaze, nu stie de unde are informatiile dar lucrarea nu este oprita. Cei de la ISC sunt acum acolo si verifica lucrarile. Nu a achitat nimic constructorului pana acum desi I-a spus sa emita factura.Cu asfaltarea, nu vrea sa fie nebugetata, de a...
	E bine sa ne mai atrageti atentia, dar crede ca nu a ramas dator la nimeni.
	Doamna Nichifor - intreaba de ce nu se mai lucreaza la Caminul Cultural Casin? Credeti ca se termina pana in august, asa era scris termenul de finalizare ?
	Domnul Primar - se lucreaza, n-ati observat muncitorii. Probabil ca pana la 10 august vor ridica corpul 2. Oamenii sunt aici, la lucru.
	Toate punctele de pe ordinea de zi se adopta cu 12 voturi “pentru”din cei 13 consilieri in functie si prezenti 12.
	Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.
	Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,
	Bordeianu Bogdan                                                               Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                      ...

